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قطبي:ايران ميتواند قهرمانآسيا شود

سرمربي تيم ملي فوتبال کشورمان با درخواست از همه اهالي فوتبال براي حمايت يکدل و يکصدا از اين تيم در راه جام

ملت هاي آسيا گفت: شايد بازيکنان ايران بهترين بازيکنان جهان و آسيا نباشند اما مي توانند پس از 35 سال قهرمان

قارهکهن شوند.

جام جم آنلاين: سرمربي تيم ملي فوتبال کشورمان با درخواست از همه اهالي فوتبال براي حمايت يکدل و يکصدا از اين تيم در راه
جام ملت هاي آسيا گفت: شايد بازيکنان ايران بهترين بازيکنان جهان و آسيا نباشند اما مي توانند پس از 35 سال قهرمان قارهکهن

شوند.
به گزارش مهر، نشست خبري افشين قطبي سرمربي تيم ملي فوتبال کشورمان از ساعت 10 صبح امروز چهارشنبه در روابط عمومي
فدراسيون فوتبال آغاز شد. قطبي در ابتداي اين نشست گفت: از ته قلبم از هواداران و مردم ايران تشکر مي کنم که در اين 20 ماه به

من انگيزه دادند و دلگرمم کردند قطعا به خاطر آنها تا آخرين لحظه تلاش مي کنم تا تيم ملي به نتايج مطلوب دست پيدا کند.
وي با ابراز تشکر از رسانه هاي ايران گفت: رسانه هاي ايران در اين 20 ماه با بحث هايي که باز کردند و انتقادهايي که از من داشتند
باعث شدند قوي تر شوم صادقانه بگويم با اين انتقادها درون خود را بيشتر نگاه کردم و ضعف ها و کاستي هايم را پوشش دادم

رسانه هاي ايراني بسيار باهوش هستند و مي توانند به آينده فوتبال و ورزش اين کشور کمک کنند.
قطبي خاطرنشان کرد: 19 روز ديگر تا برگزاري جام ملت هاي آسيا باقي مانده است در اين 19 روز بايد که همه ايران يکرنگ ، يکصدا
و يکدل تيم ملي را حمايت کنند تا روندي رو به جلو داشته باشد اميدوارم فرزندان ايران بعد از 35 سال بتوانند به عنوان قهرماني آسيا
دست يابند. اين تيم در حال حاضر موقعيت آن را دارد که به عنوان قهرماني آسيا دست پيدا کند و قطعا با تلاش بسيار اين نتيجه

محقق خواهد شد.
سرمربي تيم فوتبال کشورمان با طرح اين موضوع که براي پيروزي تيم ملي فوتبال ايران همه بايد کمک کنند ، افزود: بايد پرچم ايران

را در جام ملتهاي آسيا بالا نگه داريم و اين محقق نمي شود جز با همراهي همه شما.

نهايت دقت را براي انتخاب داشتم
سرمربي تيم ملي فوتبال کشورمان با تاکيد بر اينکه در انتخاب بازيکنان نهايت دقت را به خرج داده و مواردي چون شخصيت،توانايي
فني، روحيه پيروزي طلبي و... را در بازيکنان مد نظر قرار داده است ، افزود: براي من انتخاب اين تعداد بازيکن بسيار سخت بود در

ليگ فوتبال ايران نزديک به 500 بازيکن بازي مي کنند که از ميان آنها 27 را انتخاب کردن خيلي دشوار است.
قطبي با اشاره به اينکه 19 روز به آغاز جام ملتهاي آسيا براي اين تيم باقي مانده است، افزود: از اين 19 روز 11 روز را در قطر صرف
آماده سازي تيم ملي خواهيم کرد در اردوي قطر دو بازي دوستانه با تيم ملي قطر و يک تيم آفريقايي که به احتمال زياد آنگولا خواهد

بود برگزارخواهيم کرد همچنين دو بازي دوستانه پشت درهاي بسته برگزار مي کنيم که در آن توانايي همه بازيکنان را ارزيابي کنيم.
وي با ابراز اميدواري از اينکه تا شروع جام ملتها تمامي 23 بازيکن حاضر در اردوي تيم ملي به فرم ايده آل برسند، گفت: پس از
بازگشت تيم ملي از قطر بازيکنان به مدت سه شب و دو روز در کنار خانواده هايشان خواهد ماند اين تصميم را با کمک کارشناسان
فوتبال ايران گرفته ام چرا که بازيکنان ايراني پس از اردوهاي فشرده از نظر روحي فرسوده مي شوند و با بودن در کنار خانواده هاي

خود روحيه شان را باز مي يابند.

کسب امتيازات در جام ملت ها
قطبي برنامه هاي تيم ملي در جام ملتهاي آسيا را در دو بخش خلاصه کرد و گفت: در مرحله اول و مقدماتي تيم ملي سه بازي برگزار
مي کند تيمي که مي خواهد به مرحله دوم مسابقات ليگ قهرمانان آسيا راه يابد بايد در مرحله مقدماتي حداقل 5 امتياز کسب کند و

ما بايد در دو بازي اول به اين مهم دست يابيم تا با آرامش کامل مهياي راند دوم رقابت خود شويم.
وي تمام سه ديدار اين تيم در مرحله دوم را در حکم فينال خواند و گفت: تيمي که مي خواهد قهرمان آسيا شود بايد از مرحله يک
چهارم نهايي تا فينال سه بازي نهايي را پشت سر بگذارد من به شما اين قول را مي دهم که تيم ملي در هر بازي نسبت به گذشته قوي

تر خواهد شد و به عنوان قهرماني آسيا که هدف نهايي مان از ابتداي حضور در تيم ملي بود، دست خواهد يافت.
قطبي تاکيد کرد: روزهايي که يک تيم در آسيا مي آمد و قهرمان مي شد گذشته است و فاصله تيم ها به هم نزديک شده الان 16 تيم
در جام ملتهاي آسيا شرکت مي کنند اما از بين آنها فقط يک تيم است که قهرمان مي شود و 15 تيم ديگر دست خالي به خانه باز مي
گردند. تيم ملي در فرصت باقي مانده تا جام ملتها نياز به تقويت و حمايت از جانب شما دارد تا به روياي يک کشور که همان قهرماني

آسياست دست يابد.

دژاگه نمي توانست به تيم ملي کمک کند
سرمربي تيم ملي فوتبال کشورمان در خصوص دعوت از اشکان دژاگه به تيم ملي گفت: من خيلي بررسي کردم و نام اشکان در فهرست
50 نفره تيم ملي براي حضور در جام ملت هاي آسيا بود من با سفر آلمان شرايط او را از نزديک مشاهده کردم اما متاسفانه برخي
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شيطنت ها و حواشي باعث شد او از همراهي تيم ملي در جام ملت ها باز بماند.
قطبي ، اشکان دژاگه را بازيکني با توانايي بالا خواند که مي تواند در آينده تيم ملي را همراهي کند و گفت: من از شخصيت اين جوان
ايراني خيلي خوشم آمد و به خانواده اش تبريک مي گويم که چنين پسري را پرورش داده اند که باعث افتخار ايران در آلمان است.
اشکان زبان فارسي را خيلي خوب صحبت مي کند بسيار خاکي، شريف و پاک است. در گفتگوهايي که با اشکان داشتم دوست دارد

براي تيم ملي ايران بازي کند و مي توانست در جام ملتها کمک حال ما باشد.
وي با اشاره به نشست هاي خود با سرمربي و مربي تيم فوتبال ولفسبورگ داشته افزود: در نشستي که با استيو مک کلارن داشتم
متوجه شدم اين مربي انگليسي به توانايي اشکان اعتقاد دارد و معتقد است اين بازيکن در تمرينات عملکرد خوبي دارد اما در زمين
مسابقه آن طور که بايد و شايد عمل نکرده و همين مسئله باعث شده کمتر از وجودش در ترکيب اصلي استفاده کند. همچنين
نشستي هم با هيتر هوينس مدير باشگاه ولفسبورگ داشته ام احساس کردم او نظري براي همراهي اشکان با تيم ملي ايران ندارد و
براي اين کار دلايل مختلفي داشت. او منافع باشگاهش را در نظر گرفته و شرايط را به گونه اي محيا کرد که اشکان از همراهي تيم
ملي ايران باز بماند. اشکان اگر به تيم ملي ايران ملحق مي شد بايد يک ماه از تيمش دور مي ماند و اين هم براي او هم براي

باشگاهش دشوار بود. به همين خاطر شرايطي براي اشکان به وجود آوردند تا از همراهي تيم ملي باز بماند.
قطبي تاکيد کرد: در حال حاضر زمان مناسبي براي همراه اشکان دژاگه با تيم ملي ايران نيست به همين خاطر به او گفتم در آلمان
بمان و نامش را از فهرست تيم ملي کنار گذاشتم اين تصميم هم براي اشکان و هم براي تيم ملي ايران خوب بود چرا که در مقطع

زماني فعلي با حضور در تيم ملي نمي توانست تمام توانايي خود را بروز دهد.

هميشه يک مربي بين المللي بوده ام
وي همچنين در خصوص حضورش در جي ليگ ژاپن گفت: من هميشه در زندگي ام سعي کرده ام يک مربي بين المللي باشم و مربي
بين المللي بايد کار در کشورهاي مختلف را تجربه کند تا با ديدگاه هاي متفاوت آشنا شده و خود را پرورش دهد هميشه نهايت تلاش
خود را به کار برده ام تا در بالاترين سطح کار کنم و انتخاب تيم شيميزو در ليگ ژاپن که يکي از بانظم ترين ليگ هاي دنياست به

همين خاطر بود. حضور در ليگ ژاپن مي تواند فضاي جديد برايم باشد که از حضور در آن استقبال مي کنم.
سرمربي تيم ملي فوتبال کشورمان افزود: من هم در تيم ملي و هم در تيم باشگاهي کار کردم احساس مي کنم در مقطع زماني فعلي
که قوانين فيفا بسيار دشوار شده کار کردن در رده باشگاهي براي من که يک مربي جوان هستم خيلي بهتر از حضور در رده ملي است.

احساس مي کنم در تيم باشگاهي بهتر از تيم ملي مي توانم خود را پرورش دهم.
قطبي خاطرنشان کرد: در 20 ماه گذشته بارها فرصت داشتم که از تيم ملي ايران جدا شوم اما با حمايت هايي که از مردم ديده ام
سعي کردم بمانم و پاسخ محبت هاي آنها را بدهم پيشنهاد داشتم اما آن را جدي نگرفتم چرا که احساس کردم مي توانم به تيم ملي
کمک کنم اما زماني که ديدم مسئولان فدراسيون فوتبال مي خواهند تيم ملي را به مربي جديدي بسپارند به پيشنهاد تيم شيميزو
پاسخ مثبت دادم اين تيم يکي از بهترين تيم هاي ليگ ژاپن است و هميشه جزو رده هاي اول تا ششم جدول رده بندي جي ليگ
بوده است. مديران و طرفداران اين باشگاه انگيزه قهرماني در ژاپن و آسيا را دارند و همين مسئله مرا ترغيب کرد تا به پيشنهاد باشگاه

شيميزو پاسخ مثبت دهم.

حضور مجيدي و کريمي شايعه بود
افشين قطبي در ادامه نشست خبري اش با نمايندگان رسانه هاي گروهي در محل فدراسيون فوتبال درباره دعوت از فرهاد مجيدي و
علي کريمي و همچنين شايعه حضور آنها در فهرست 50 نفره ارائه شده به کنفدراسيون فوتبال آسيا نيز گفت: هيچکس در توانايي
هاي مجيدي و کريمي به عنوان نوابغ فوتبال شکي ندارد. آنها در سالهاي اخير زحمت بسياري کشيده و موفقيت هاي زيادي به دست
آورده اند. من به اين بازيکنان علاقه دارم و حتي جزو طرفداران آنها هستم اما زماني که اين دو بازيکن را به تيم ملي دعوت کردم و
آنها فرصت کافي براي حضور در تيم ملي داشتند به ناگهان از تيم ايران خداحافظي کردند و من همواره گفته ام که اگر احساس کنم
بازيکني شايد قلب و دلش با تيم ملي نباشد او را دعوت نخواهم کرد ضمن آنکه بحث حضور اين دو بازيکن در ليست 50 نفره نيز

شايعه است.

ديدار با کويت يک استثنا بود
سرمربي تيم فوتبال ايران درباره اين موضوع که پس از بازي با کويت در رقابتهاي غرب آسيا گفته است بازيکنان ايران دچار استرس
مي شوند و احتمال بروز اين مشکل در مسابقات جام ملتهاي آسيا نيز گفت: ديدار با کويت يک بازي استثنايي بود که ما ضعيف عمل
کرديم. با اين حال اگر در سال اخير بازيهاي تيم ملي را مرور کنيد مي بينيد که ما 12 پيروزي داشتيم و تنها دو بازي را واگذار کرديم که
يکي از آنها مقابل برزيل بوده است تيمي که مي تواند 95 درصد تيم هاي جهان را شکست دهد و شکست ديگر ما مقابل کويت بوده
است آن هم در بازي که تيم کويت سه شوت زد و به دو گل رسيد. به هر حال منظور من از مطرح کردن آن بحث اين بود که ما بايد

بازي به بازي تمرکز خود را افزايش دهيم و معتقدم در بازي با کويت ما از تمام زور و توان خود استفاده نکرديم.
وي افزود: من آن حرف ها را به عنوان توجيه شکست نزدم اما اکنون نيز برنامه ريزي کاملي انجام دادم تا بازيکنان در طول مسابقه
دقت و تمرکز خود را حفظ کنند بازيکنان تيم ملي ايران بايد در زمان سازماندهي حمل و دفاع بدون استرس بازي کنند تا روش بازي

تيم ضربه نخورد.
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قطبي درباره اينکه آيا روزي به فوتبال ايران باز مي گردد نيز گفت: ايران وطن من است و بي شک دوست خواهم داشت که به ايران
باز گردم. تصور مي کنم که 20 سال ديگر براي مربيگري در فوتبال زمان دارم و بي ترديد در طول اين سالها به خاطر احساسي که

نسبت به مردم و کشورمان دارم باز خواهم گشت.
وي درباره ديدار نخست تيم ملي ايران در جام ملتهاي آسيا مقابل عراق و اهميت اين بازي نيز گفت: تصور مي کنم در جام ملتهاي
آسيا هر بازي خصوصيات خودش را دارد من نمي توانم بگويم که عراق سخت ترين يا مهم ترين حريف ايران است چرا که در طول اين

مسابقات هر بازي و هر 9 امتيازي که در مرحله گروهي مي توانيم کسب کنيم براي ما حساس و با ارزش است.
سرمربي تيم ملي کشورمان افزود: اسپانيا نيز در جام جهاني نخستين بازي خود را واگذار کرد اما سرانجام قهرمان شد بنابراين از مردم
و رسانه ها مي خواهم اگر ما هر نتيجه اي در بازي نخست مقابل عراق گرفتيم اميدوار باقي بمانند چرا که ما بازيهاي ديگري نيز پيش
رو خواهيم داشت البته اين به معنا اين نيست که ما براي پيروزي به ميدان نمي رويم بلکه منظورم اين است بازيکنان حتي در صورت

پيروزي نيز نبايد دچار غرور شوند و حتي پس از صعود در گروه نيز تمرکز خود را از دست ندهند.

هدف ما قهرماني است
قطبي درباره هدف تيم ملي ايران در جام ملتهاي آسيا نيز گفت: بي ترديد هدف ما قهرماني است و ما همواره تلاش مي کنيم تا

پتانسيل تيم خود را افزايش دهيم. شايد بازيکنان ايران بهترين بازيکنان جهان و آسيا نباشند اما مي توانند قهرمان آسيا شوند.
وي اضافه كرد: من بايد به سه شايعه درباره خودم نيز پاسخ دهم من در تهران و ميدان ژاله به دنيا آمده ام نه در شيراز. نام پدرم نيز
رضا قطبي نيست بلکه سيد محمد قطبي است ضمن آنکه مي گويند من آناليزور بوده ام در حالي که چنين نيست و من از 14 سالگي
مربي بوده ام. به نظرم بايد تعريف دقيقي از واژه آناليزور در فوتبال ايران صورت بگيرد و موضوع پاياني که در رسانه ها مطرح مي

شود اين است که من قول قهرماني داده ام در حاليکه چنين نيست و من همواره گفته ام که هدف ما قهرماني است.
سرمربي تيم ملي فوتبال کشورمان در ادامه درباره اينکه قراردادش با فوتبال ژاپن عکس العمل در مقابل فدراسيون فوتبال ايران به
جهت مذاکره با مربيان ديگر بوده است، گفت: من همواره بر مبناي تفکر محترمانه برخورد و کار کرده ام و هيچ گاه عکس العمل هايم

از روي احساس نبوده است بلکه هر تصميمي مي گيرم منطقي و طولاني مدت است.
وي افزود: زياد درباره رفتنم به ژاپن صحبت نمي کنم چرا که ما ماه هاي بسياري تلاش کرديم تا تيمي بسازيم که بتواند قهرمان جام
ملتهاي آسيا شود و من تمام تمرکزم را براي اين مسابقات گذاشته ام تا تيم ايران پس از 35 سال بتواند قهرمان شود که بي ترديد

براي تمامي ما ايرانيها سربلندي و غرور ملي را که به آن نياز داريم به ارمغان مي آورد.

حسادت در فوتبال ايران پررنگ است
قطبي درباره مسائل و شايعاتي که در طول دوران حضورش در فوتبال ايران مطرح شده است نيز گفت: متاسفانه يکي از ضعف هاي
فرهنگ ايراني صحبت کردن پشت سر همديگر است معتقدم حسادت در ايران خيلي پر رنگ است. معتقدم همواره اين آدم هاي
کوچک هستند که براي رشد کردن به آدم هاي بزرگ حمله مي کنند و انسان هاي بزرگ هيچ گاه نياز به انجام چنين کاري ندارند. من
با آنکه بهترين پيشنهاد را از کره جنوبي داشتم به فوتبال ايران آمدم و با آنکه در کارنامه ام با بزرگترين مربيان کار کرده ام خود را

همواره شاگرد زندگي و فوتبال مي دانم و هيچ گاه نگفته ام که همه چيز را بلد هستم.
وي درباره تاثير حضورش در ايران و آنچه که در اين مدت از ايران درخاطرش مانده نيز اظهار کرد: وقتي فردي از کشورش دور است در
ذهن و قلبش فضاهايي وجود دارد که تنها خاطرات نمي تواند آن را پر کند من همواره به کشورم علاقه داشته ام و احساس من از
زماني که به ايران آمده اي بهتر و قوي تر شده است. بي ترديد حضورم در ايران بهترين تجربه زندگي ام بود ضمن آنکه در طول دوران
کاري ام برخوردها و مسائلي پيش آمد که همان ها باعث پيشرفت من شد و من در حال حاضر کشورم ايران را بيش از هر موقع

دوست دارم.
سرمربي تيم ملي فوتبال ايران درباره اينکه آيا پس از جام ملتها با هر نتيجه اي که به دست بيايد پاسخگوي رسانه ها خواهد بود يا
نه، خاطر نشان کرد: فهرست بلندي از خبرنگاران تهيه شده است که براي رقابتهاي جام ملتهاي آسيا به قطر مي آيند و من در آنجا
پاسخگوي سئوالات خبرنگاران خواهم بود ضمن آنکه در صورت هر نتيجه اي اهل بهانه آوردن نيستم. اما از سوي ديگر به خاطر
قراردادي که با تيم ژاپني دارم بايد از ابتداي ماه فوريه به اين کشور بروم و از آنجا که فينال جام ملتهاي آسيا يکي دو روز قبل از اين
تاريخ است بنابراين چاره اي ندارم جز آنکه با سرعت خود را به ژاپن برسانم با اين حال حتما به ايران باز مي گردم ضمن آنکه من در

هر نقطه اي از جهان که بوده ام از خيابان هاي سيدني گرفته تا آمستردام ايراني ها را ملاقات مي کنم و با آنها صحبت مي کنم.
افشين قطبي درباره عدم حضور خود يا ساير اعضاي کادر فني در مسابقات جام خليج فارس که دو تيم عربي همگروه ايران در آن
حضور داشتند نيز گفت: علت اصلي بحث امنيت بود چرا که من طبق سئوالهايي که داشتم به من اعلام کردند در آنجا امنيت کافي
براي من يا ديگر اعضاي کادر فني وجود ندارد به هر حال من اين بازيها را از طريق کامپيوتر و فيلم ديده ام و حتي چند بازي را به

صورت مستقيم نگاه کرده ام و تمامي تدابير لازم را براي جام ملتهاي آسيا انديشيده ام.
وي درباره شايعاتي که پيرامون حقوقش مطرح مي شود نيز گفت: هر گاه در ايران هستم حقوق من را دو سه برابر رقم واقعي اعلام

مي کنند و هر گاه در خارج از ايران هستم حقوق من را تقسيم مي کنند و هيچ کدام از اين شايعات صحت ندارد.

فرهنگ حاکم بر فوتبال ايران را تغيير دادم
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سرمربي تيم ملي فوتبال ايران درباره دستاوردهايش در فوتبال ايران طي دوران حضورش نيز گفت: من دوست ندارم از خودم تعريف
کنم اما معتقدم فرهنگ حاکم بر فوتبال را به نوعي تغيير دادم و تفکر حرفه اي را به شخصيت بازيکنان القا کردم. در سازماندهي
فوتبال تا آنجا که مي توانستم در دوران حضورم در تيم ملي و پرسپوليس تاثيرگذار بودم. به بازيکنان خود آموختم که چگونه در زمان

دفاع در زمين کوچک تر کار کنند و در زمان حمله زمين بازي خود را گسترش داده و سرعتشان را افزايش دهند.
سرمربي تيم ملي افزود: يکي ديگر از دستاوردهاي من اين است زماني که به پرسپوليس آمدم اين تيم 6 سال بود که قهرمان نشده
بود و بعد از من سه سال است که قهرمان ليگ برتر نشده است به هر حال طي 10 سال من در يکسال کاري اين تيم را قهرمان ليگ

ايران کردم و معتقدم تاريخ خود بهترين قضاوت را درباره من انجام خواهد داد.

قطبي ادامه داد: علاقه زيادي داشتم که سالهاي بيشتري به فوتبال ايران کمک کنم اما شرايط اين اجازه را به من نداد و هنوز هم
اميدوارم بتوانم از راه دور به فوتبال ايران مشاوره بدهم. ولي بي ترديد روزي به فوتبال کشورم باز خواهم گشت.

مربيان بزرگ در ايران مشکل دارند
وي همچنين درباره اينکه آيا مربيان بزرگ دنيا مي توانند در فوتبال ايران کار کنند نيز گفت: من در کنار مربيان بزرگي چون هيدينگ و
وربيک و مربيان نامدار ديگري کار کردم و معتقدم آنها به خاطر حاشيه هاي فوتبال ايران بسيار سخت بتوانند در آن کار کنند چرا که
يک مربي بايد درفوتبال ايران وقت بسياري را به حاشيه ها اختصاص دهد و تمرکزش از مسائل فني که باعث پيشرفت تيم است دور

مي شود. اميدوارم رسانه ها نيز بيشتر به مسائل فني فوتبال بپردازند.
قطبي افزود:تصور مي کنم مردم ما درک بسيار بالايي از فوتبال دارند من زماني که مي بينم در يک بازي پرسپوليس زير 10 هزار
تماشاگر به ورزشگاه مي آيند يا زماني که بازي استقلال تهران مقابل پاس همدان را ديدم که زير 50 هزار تماشاگر در ورزشگاه بود
متوجه شدم که مردم ما بهترين قضاوت را نسبت به فوتبال دارند.مردم براي وقت خود ارزش قائل هستند و زماني که فوتبال از نظر
آنها جذاب نباشد به ورزشگاه نمي آيند و فکر مي کنم اين مسئوليت ماست که بايد با افزايش توانايي فني فوتبال را براي مردم جذاب

کنيم.
افشين قطبي در ادامه آخرين نشست خبري اش در ايران گفت: اگر تيم ملي در مسابقات جام ملتهاي آسيا موفق شود، همه از آن

سود ميبرند اما مسلما مسئولان، کادرفني و بازيکناني که داخل تيم هستند، قهرمانان ايران لقب خواهند گرفت.
وي با طرح اينکه نفراتي هم که با تيم ملي در قطر نيستند، ميخواهند اين تيم قهرمان آسيا شوند، تصريح کرد: موفقيت تيم ملي در
قطر باعث ميشود حتي نفراتي که داخل تيم نيستند، سود ببرند زيرا موفقيت تيم ملي، باعث ميشود فوتبال در کشورمان جذابتر از

گذشته برگزار و از نظر اقتصادي و فرهنگي فوتبال ايران رشد مي کند.

واژه خط زدن را دوست ندارم
سرمربي تيم ملي بيان اين جملات را در توجيه خط زدن نفراتي همچون اولادي، معدنچي، زنيدپور، بنگر و ... عنوان کرد و افزود: من
واژه خط زدن را دوست ندارم زيرا اعتقاد دارم همه در تيم ملي جاي دارند. تيم ملي براي 11 نفر، 18 نفر و يا 27 نفر نيست، تيم ملي

براي همه فوتباليستهاست که در نهايت 11 نفر از بين آنها در زمين به ميدان ميروند.
وي گزينش بازيکنان براي حضور در فهرست نهايي تيم ملي را بسيار دشوار خواند و تاکيد کرد: اطرافيان من ميتوانند شهادت بدهند
که با چه سختيها و مشلات نفرات نهايي تيم ملي را انتخاب کردم. براي انتخاب 27 نفر نهايي تمام بازيهاي ليگ را زير نظر گرفتم و

در نهايت به اين نتيجه رسيدم که اين نفرات را دعوت کنم.

دليل دعوت نشدن عمران زاده، زنيدپور، اولادي، معدنچي
قطبي در مورد دعوت نکردن از حنيف عمران زاده به تيم ملي اظهار داشت: عمران زاده توسط من به تيم ملي آمد و به وي اعتقاد دارم.
اين بازيکن آينده روشني دارد و اينکه امروز در تيم ملي نيست، نبايد توانايي آن را فراموش کرد. البته به نظر من نفراتي که در خط

دفاع تيم ملي انتخاب شده است، بيشتر از حنيف ميتوانند به تيم ملي کمک کنند.
وي کنار گذاشتن ميلاد زنيدپور از تيم ملي را براي خود دشوار خواند و خاطرنشان کرد: زنيدپور در باشگاه فصل خوبي نداشت و در تيم

ملي هم با نوساناتي مواجه شد، به همين دليل تصميم گرفتم او را همراه تيم ملي به قطر نبرم.
سرمربي تيم ملي فوتبال کشورمان با تعريف و تمجيد از بنگر ادامه داد: محسن بازيکن بسيار خوب و با شخصيتي است اما نام 4
بازيکن تدافعي که در فهرست تيم ملي قرار گرفتهاند، شرايطشان از بنگر بهتر است، به همين خاطر اين بازيکن را در آخرين لحظه کنار

گذاشتم.
وي اولادي را به يک پلنگ تعبير کرد و افزود: مهرداد اولادي يک مهاجم و بازيکن ششدانگ و قوي است و در ماههاي گذشته براي
همراهي تيم ملي تلاش زيادي انجام داد اما در فهرست تيم ملي ، رضا نوروزي و آرش افشين را دارم که فکر ميکنم بهتر از اولادي

ميتوانند به تيم ملي کمک کنند.
قطبي تيم ملي را به خانواده اي تشبيه و تصريح کرد: براي حضور و موفقيت اين خانواده به بازيکناني نياز دارم که در شرايط مختلف،

کيفيتهاي متفاوتي را از بازي خود ارائه کند.
وي با اشاره به اينکه علاقمند بود از معدنچي در جام ملتها استفاده کند، افزود: مهرزاد در مرحله مقدماتي جام ملتها به تيم ملي
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بسيار کمک کرد و گلهاي زيادي را به ثمر رساند اما در فصل جاري بيشتر به دليل مصدوميت، شرايط لازم براي حضور در مسابقات
سخت را ندارد.

سرمربي تيمملي فوتبال ايران خاطرنشان کرد: انتخاب بازيکنان براي من سخت و دشوار است زيرا اعتقاد دارم تصميمي براي گزينش
بازيکنان ميگيرم، تصميمي است براي زندگي ورزشي آنهاست و بايد دقت نظر اين انتخاب را انجام دهم.

در بخش پاياني اين نشست خبرنگاري از قطبي پرسيد اگر به 3 سال قبل بازگرديد و باز هم کاشاني با شما تماس بگيرد، آيا به فوتبال
ايران باز ميگشتيد؟ وي در پاسخ به اين سوال گفت: صددرصد اين کار را ميکردم. اين آرزوي هر ايراني در هر کجاي دنيا هست که
به کشورش بازگشته و به آن خدمت کند. من امروز افتخار ميکنم که به ايران آمدم و سالهاي خوبي را در فوتبال ايران پشت سر

گذاشتم.

خداحافظي برايم دشوار است
قطبي اضافه کرد: سعي کردم در اين نشست خبري که آخرين گفتگويم با شما خبرنگاران در ايران بود، به دور از احساسات عمل کرده و
احساساتي نشوم. باور کنيد خداحافظي از فوتبال ايران برايم دشوار است و به هيچ وجه آسان نيست از تيم ملي جدا شوم. به همين
خاطر همانند گذشته از شما خداحافظي نمي کنم. قلب من متعلق به شما و مردم کشورم است و هميشه به خود افتخار ميکنم که در

ايران مربيگري کردم.
وي افزود: بعضي از شما در اين مدت چيزهاي خوبي براي من ننوشتيد و شايد فکر کنيد به اين خاطر با شما رابطه بدي داشته باشم
اما در زندگي هميشه سعي کردم کينهاي نباشم. هميشه با همه با دل باز برخورد کردم و اگر انتقادي شد، ناراحت نشدم زيرا اين
انتقادها باعث ضعفهاي خودم و تيم را ببينم و اينگونه به موفقيت تيم ملي کمک کردهايد. قطعا هدف شما هم مانند پيشرفت تيم

ملي بوده است.
خبرنگاري پرسيد شما روزي که به ايران آمديد قول داديد فارسي را مثل بلبل صحبت کنيد، آيا امروز مي توانيد فارسي را به خوبي
صحبت کنيد؟ سرمريي تيم ملي فوتبال کشورمان در پايان گفت: امروز مانند شما نميتوانم فارسي را بلبلي حرف بزنم. البته در اين سه

سال فارسي خوب شده اما انگليسيام بد شده است.
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